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Vraag art. 38 

Indiener: M.J Oudshoorn, VVD

Onderwerp: Zorgen over veiligheid in centrum Schoonhoven

Toelichting: Dit jaar zijn er al twee inbraken geweest bij juweliersbedrijven in Schoonhoven. 
Beide gingen gepaard met veel geweld en vernielingen aan het interieur. Sieraden werden 
gestolen. Naast financiële schade hebben de inbraken ook een grote emotionele impact. 

Vragen

1. Enige jaren geleden is op initiatief van de VVD een motie aangenomen waarbij 
€75000,- beschikbaar is gesteld voor de aanschaf van ANPR palen. Deze camera’s 
herkennen kentekenplaten welke geregistreerd zijn in het politieregister. Door 
gewijzigd beleid van de politie hebben deze palen maar korte tijd dienstgedaan. Wil 
het college erop aandringen dat deze 3 palen weer teruggeplaatst worden bij de 3 
(hoofd) ingangen van de Krimpenerwaard?

2. Vanuit de werkgroep Keurmerk Veilig Ondernemen is aangegeven dat het plaatsen 
van camera’s ervoor kan zorgen dat deze preventief kunnen werken en daarboven 
het gevoel van veiligheid geven. Is het college bereid om aan deze wens gevolg te 
geven?

3. De politie surveilleert in de nacht. Kan deze surveillance opgevoerd worden? Bestaat 
de mogelijkheid om ook particuliere surveillancediensten in te schakelen? Zoals 
bijvoorbeeld Trigion waar de gemeente al mee samenwerkt?

4. Wil de gemeente onder andere bij het project Zilver-As er rekening mee houden dat 
een effectieve afsluiting van de binnenstad er mede toe kan leiden dat criminelen 
moeilijker toegang tot het centrum kunnen krijgen?

5. De inbraken hebben een grote emotionele impact op juweliers en hun medewerkers. 
Naast een inbraak kan een ondernemer ook slachtoffer worden van een overval of 
diefstal. Zie ook de meerdere overvallen bij de Spar. Door het goud- en 
zilversmidsgilde St. Eloy wordt een weerbaarheidstraining gegeven. Kan de 
gemeente hier ook nog een rol in spelen door bijvoorbeeld ambtelijke ondersteuning, 
voorlichting, slachtofferhulp etc?     
 



Antwoord college:

1. Destijds zijn er tijdelijke palen geplaatst in verband met toename woninginbraken in 
Haastrecht. (RIB van 4 mei 2021)
In de afdoening T19-05 punt 3 SV17-60 wordt u uitvoerig geïnformeerd over de 
onmogelijkheden van het plaatsen van ANPR camera’s. Conclusie was:  “ te stellen dat 
uitbreiding van het vaste netwerk niet past in de huidige strategische keuzes van de politie. In 
de Krimpenerwaard kan wel gebruik worden gemaakt van de mobiele ANPR voorziening, 
wanneer bovengenoemde factoren daar aanleiding en grond voor geven.” 

2. De leden van de Werkgroep Veilig Ondernemen Schoonhoven zijn diverse malen 
geïnformeerd over het feit dat het plaatsen van camera’s in openbaar erg ingrijpend is en in 
verhouding moet staan tot de veiligheidsrisico’s in een gebied. De stap ervoor is dat 
ondernemers camera’s plaatsen op/aan hun eigen gevel. Ook dit is onderwerp van gesprek in 
de werkgroep.

3. De politie is verantwoordelijk voor de veiligheid in heel de gemeente. Aan de kern 
Schoonhoven wordt de nodige aandacht gegeven. Het inschakelen van een particuliere 
beveiligingsorganisatie is iets dat de ondernemers zelf kunnen ondernemen. 

4. Het is algemeen bekend dat criminelen zich ook van voertuigen voorzien  waarmee men 
langs afgesloten wegen kan manoeuvreren. (motor, scooter etc.) Het is daarom de vraag of 
afsluiten van een straat of gebied voor motorvoertuigen, meerwaarde heeft. U kunt dit zelf 
ook inbrengen tijdens de behandeling van relevante plannen in de raad.

5. Een training en andere ondersteuning voor de ondernemers zijn onderwerp van gesprek in 
de werkgroep Veilig Ondernemen. 

Ondertekening college:

Burgemeester en wethouders van Krimpenerwaard,
de secretaris, de burgemeester,

J. Hennip P.J. Bouvy-Koene


